
Bygdecafé 2024 

Vi har gjort ett nytag efter pandemin med bygdecaféerna för att sprida information och öka 
tillfällen för bybor att trä>a varandra, ha chans till påverkan och inverkan på vad som händer och 
sker i vår by. 
Bygdecaféerna ska vara en självklar plats för oss Järvsöbor så som inflyttad, urinvånare, 
företagare, gammal som ung. Här ska man få information om vad som händer och sker i vår 
bygd. Trä>a representanter från Järvsörådet och inbjudna gäster. Få chans att fråga, undra och  
chans till att dela med sig och bli delaktig i idéforums olika grupper.  
 
I dag är bygdecaféerna uppbyggda på att vi är på olika platser varje månad. I regel är trä>arna 
första torsdagen i månaden (utom januari, juli, augusti). Detta kan dock behövas ruckas på 
ibland, av olika anledningar. Vi skyltar med detta via våra sociala medier samt i skåpet på ica.  
 

Under 2024 har vi gått på lågfart och haft möten tillsammans med Rotary – vad händer i Järvsö, 
Järvsögymnasium. Vi har även haft ett bygdecafe tillsammans med Ungdomsprojektet på 
ishallen.  

Vi bjuder oftast på ka>e/te och bulle. 

 

 


